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Rada Gminy Masłów 

Protokół nr LXVI  

Sesja w dniu 22 grudnia 2023  

 

Obrady rozpoczęto 22 grudnia 2023 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 10:59 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

Lista gości na posiedzeniu: 

Stanisław Białowąs – sołtys sołectwa Barcza 

Mirosław Piwko – sołtys sołectwa Brzezinki  

Aniela Cedro – sołtys sołectwa Dąbrowa 

Renata Samiczak – sołtys sołectwa Masłów Drugi  

Mirosław Kuzka – sołtys sołectwa Mąchocice Kapitulne  

Edward Mazur – sołtys sołectwa Wola Kopcowa  

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Piotr Władysław Zegadło otworzył LXVI sesję Rady Gminy Masłów.  

Na posiedzenie przybyli harcerze z 47 drużyny harcerskiej „Iskra’ z Masłowa, którzy przynieśli 

Światło Betlejemskie i złożyli życzenia mieszkańcom gminy Masłów.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podziękował za kontynuację tej inicjatywy i złożył życzenia 

świąteczne. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło również podziękował 

harcerzom za trud, poświęcenie i przybycie na dzisiejsze obrady oraz złożył życzenia 

świąteczne.  
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Ksiądz Hubert Król złożył życzenia mieszkańcom gminy.  

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Zegadło przywitał radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika 

Gminy, Sekretarza Gminy, sołtysów, pracowników urzędu, uczestniczących gości oraz 

wszystkich oglądających transmisję.  

Przewodniczący Rady przystąpił do dalszej części obrad.  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że nie 

zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad i przystąpił do głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr LXV z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że do Biura 

Rady Gminy nie wpłynął wniosek o zmianę treści protokołu z poprzedniej sesji i przystąpił do 

głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najważniejsze informacje zawarte w sprawozdaniu. 
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Wobec braku głosów w tym punkcie Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie 

Wójta zostało przyjęte.  

 

6. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały. 

W dyskusji, radny Tomasz Ksel poruszył kwestię błędu w zapisie kwoty deficytu (12 mln, nie 

1 mln 200 tyś.)  druga kwestia dotyczyła wysokości zaciąganego kredytu na kwotę 5 mln 

(pojawia się to w załączniku nr 5). W ofercie przetargowej występowaliśmy o kwotę 4.750.000 

zł). Radny zapytał skąd taka różnica w zapisach dokumentów.  

Skarbnik Gminy wyjaśnił, że 5 mln to limit, natomiast w przetargu zmniejszyliśmy tę kwotę do 

wysokości 4.750.000 zł, by zmniejszyć koszty obsługi kredytu. Termin uruchomienia kredytu 

się nie zmienia.  

Radny Wojciech Haba zapytał o wykonawcę projektu wodociągu i kanalizacji w Brzezinkach 

na działce 319 oraz wodociągu do kompleksu w Brzezinach i czy kwoty, które zakładaliśmy 

wystarczą na to zadanie.  

Wójt Gminy Masłów wyjaśnił szczegółowo, że wykonawca został wyłoniony jednocześnie na 

kilka zadań, przy czym jedna ze składowych kwot musi zostać zwiększona, co proponuje się 

na dzisiejszej sesji.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr LXVI/668/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została podjęta. 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 

2029 

Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów przedstawił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 
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Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr LXVI/669/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2023 – 2029 została przyjęta. 

 

c) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 – 2031 

1) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato, tytułem wprowadzenia poinformował, że przedstawiona 

Radzie Wieloletnia Prognoza Finansowa to jeden z krótszych dokumentów w samorządach, 

który obejmuje lata 2024-2031.   

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił szczegółowo dokument i odczytał 

uchwałę Nr 29/2023 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z 

dnia 5 grudnia 2023 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady Gminy Masłów w sprawie 

ustalenia projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na 

lata 2024-2031 oraz uchwałę Nr 27/2023 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 5 grudnia 2023 roku w sprawie możliwości sfinansowania 

deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Masłów na 2024 rok 

(stanowią załącznik protokołu).  

2) dyskusja nad projektem uchwały 

Radny Tomasz Ksel przedstawił swoje wątpliwości w zakresie zaciągania kolejnego kredytu 

planowanego w wysokości niespełna 3.000.000 zł oraz zapisów § 4, który zdaniem radnego 

wchodzi w kompetencje Rady Gminy poprzez rozbudowanie uprawnień Wójta. Dawanie, po 

części in blanco, zgody Wójtowi na realizację zadań i zwalnianie Rady z takiego obowiązku 

budzi obawy radnego, tym bardziej, że jest to rok wyborczy. Nie wiadomo komu te 

upoważnienia zostają przyznane. Zdaniem radnego to nie ten rok na takie decyzje i takie 

działania.  

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki w odpowiedzi wyjaśnił, że w żadnym wypadku 

upoważnienia nie przekraczają uprawnień lecz służą realizacji niezbędnych zadań. Pan radny 

powiedział, że nie wiemy, komu dajemy upoważnienia, a jest to wskazane komu: dyrektorom 

szkół, kierownikom jednostek. Gdyby tych upoważnień nie było – wszystkie umowy musiałby 

podpisywać wójt.  
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Radny Ksel wyjaśnił, że jego wypowiedź dotyczyła wójta, ponieważ jest to rok wyborczy i nie 

wiadomo kto będzie wójtem. Ogromne wątpliwości radnego budzą uprawnienia dotyczące 

inwestycji.  

W odpowiedzi Skarbnik Gminy wyjaśnił, że to że są wybory i że się może zmienić wójt nie ma 

żadnego wpływu na funkcjonowanie jednostki. Upoważnienia są nadawane z mocy prawa 

organowi wykonawczemu przez organ stanowiący. Skarbnik przytoczył zapisy zawarte  

w projekcie uchwały i wyjaśnił, że obawy radnego są bezpodstawne.  

Radny Ksel dodał, że kwestie przesunięć środków na wpisane już inwestycje. 

Skarbnik Gminy szczegółowo wyjaśnił kwestie upoważnień wynikające z przepisów prawa.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło zamknął dyskusję w związku z 

brakiem kolejnych zgłoszeń. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3) głosowanie nad przyjęciem uchwały 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIĘ : 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Bernarda Komorowska 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr LXVI/670/2023 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024-2031 została podjęta. 

 

d) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Masłów na 2024 rok 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przedstawił pokrótce projekt budżetu na 2024 rok i omówił 

inwestycje planowane do realizacji.  

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki odczytał projekt uchwały. 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki odczytał uchwałę Nr 28/2023 I Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 5 grudnia 2023 roku w 
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sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Masłów na 2024 rok (stanowi załącznik 

protokołu). 

3) odczytanie opinii komisji stałych Rady Gminy 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami Rolnictwa zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

4) dyskusja nad projektem budżetu 

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że zapisy § 11 również budzą jego wątpliwości tak 

jak treść § 9. Radny odczytał ten paragraf i zapytał o deficyt budżetu i planowaną sprzedaż 

gruntu. Radny przedstawił swoje stanowisko dotyczące zaciąganego kredytu oraz zadłużania 

gminy.   

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki szczegółowo wyjaśnił przytoczone przez radnego 

zapisy na podstawie przykładów. Przepisy prawa pozwalają na taką konstrukcję projektu 

budżetu, o czym mowa również w odczytanej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach. Gmina Masłów nie osiągnęła nawet 50% wskaźników zadłużenia, podczas gdy 

maksymalny limit zadłużenia wynikający z przepisów wynosi 60%.  

W odpowiedzi, radny Ksel zabrał głos informując, że rozumie, iż te 3 mln zł to zwykły kredyt 

obrotowy. Radny zauważył, że to nie rozwiązuje problemu, bo jeśli nie dojdzie do sprzedaży 

to trzeba będzie znaleźć te 3.800.000 zł na spłatę zadłużenia. W kwestii wysokości zadłużenia 

radny Ksel dodał, że odpowiedź skarbnika nie przekonuje go, ponieważ do niedawna trend 

gminy był taki, by spłacać więcej, co zdaniem radnego było dobre. Dlatego radny Ksel 

zadeklarował, że nie poprze tego budżetu. 

Głos zabrał radny Zenon Adam Pedrycz, który odnosząc się do konstrukcji budżetu 

przypomniał, że w przeszłości były obawy w kwestii dochodów budżetu wynikające ze zmiany 

przepisów i wprowadzenia Polskiego Ładu. Z perspektywy czasu widać, że pomimo tych obaw 

budżet gminy jest dobry. W kwestii zadłużenia się, o której mówił radny Tomasz Ksel, 

planowane inwestycje muszą mieć zabezpieczenie finansowe. Radny Pedrycz dodał, że można 

nic nie robić, nie budować dróg, nie budować świetlicy w Masłowie Drugim, ale to nie jest 

wyjście z sytacji.  

Radny Wojciech Haba przypomniał, że jest to ostatni budżet przyjmowany w tym składzie,  

w tej kadencji. Do tej pory radny obdarzał zaufaniem Wójta i Skarbnika i teraz też to zrobi, 

ponieważ w jego odczuciu to dobry budżet. Porównując budżety innych gmin, Masłów wypada 

dobrze, patrząc na Wieloletnie Prognozy Finansowe, gdzie w niektórych gminach obejmują 

nawet 2040 rok. Radny dodał, że cieszy go planowana inwestycja dotycząca ogrodzenia 

kompleksu sportowego w Brzezinkach, gdzie poniesione zostały duże nakłady na ten obiekt  

i szkoda by było żeby dziki zniszczyły to co już zostało zrobione. Radny zapytał o zapisy 

dotyczące pomocy Ukraińcom, czy będzie to pomoc świadczona na miejscu, czy przekazywana 

do Ukrainy.  

Skarbnik Gminy Masłów wyjaśnił szczegółowo, że środki przeznaczone na pomoc Ukraińcom 

przebywającym na terenie gminy, to środki przekazane z zewnątrz. Oznacza to, że nie mają one 
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wpływu na wynik budżetu, a upoważnienie o które pyta pan radny dotyczy zgody na podjęcie 

działań do ich uruchomienia w chwili otrzymania środków, bez oczekiwania na posiedzenie 

rady. Wójt będzie mógł uruchomić środki zarządzeniem. Skarbnik odniósł się jeszcze do 

wypowiedzi radnego Ksela wyjaśniając , że w obecnej chwili gmina stoi przed możliwościami 

pozyskiwania środków z programów unijnych oraz programów rządowych. W każdym z nich 

wymagany jest wkład własny. Zdaniem skarbnika, większą chlubą dla mieszkańców będzie 

budowa dróg, chodników, sieci i infrastruktury niż najniższe zadłużenie w województwie.    

Wójt Gminy przypomniał o dużej planowanej inwestycji  jaką jest ulica Podklonówka II wraz 

z infrastrukturą. Ponieważ jest to projekt realizowany w ramach ZRID to potrzebne są też 

pieniądze na wykup gruntów. Wójt wspomniał także o oczekiwanych przez mieszkańców 

chodnikach i poprosił o poparcie tego budżetu.  

Radny Tomasz Ksel (Ad Vocem) zwrócił się do skarbnika informując, że też jest za 

pozyskiwaniem środków i zabezpieczeniem wkładu własnego na realizację inwestycji. Jednak 

brakuje strategii inwestycji.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że po to 

zostaliśmy wybrani by rozwijać gminę, realizować inwestycje dla dobra mieszkańców, 

podnosząc komfort życia. Przewodniczący Rady popiera przedstawiony budżet licząc nas 

kolejne inwestycje realizowane w Masłowie Pierwszym. Przewodniczący Rady zwrócił się do 

pani mecenas z pytaniem, czy omyłka w opisie, o której była mowa wymaga odrębnego 

przegłosowania.  

Radca Prawny Ewa Kokowska wyjaśniła, ze jest to zwykła omyłka pisarska i nie wymaga 

głosowania w odrębnym trybie.  

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń i 

przystąpił do głosowania.  

5) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr LXVI/671/2023 w sprawie przyjęcia uchwały budżetowej na 2024 rok została 

podjęta.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podziękował za przyjęcie tej uchwały i zadeklarował jego 

realizację.   

 

e) w sprawie zmiany uchwały Nr LII/541/2022 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024  

Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów przedstawił projekt uchwały. 



Strona 8 z 11 

 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie oceniła omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr LXVI/672/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr LII/541/2022 w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 została przyjęta. 

 

f) w sprawie zmiany uchwały Nr LXII/635/2023 Rady Gminy Masłów w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki omówił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie oceniła omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr LXVI/673/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr LXII/635/2023 Rady Gminy 

Masłów w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 

została przyjęta. 

 

g) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Górno w 2024 roku 

Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów przedstawił projekt uchwały. 

Radny Wojciech Haba zapytał czy w bieżącym roku Gmina Górno wykorzystała przeznaczoną 

na ten cel kwotę, bo na komisjach była informacja, ze jeszcze tego nie zrobiła.  

W odpowiedzi Skarbnik wyjaśnił, że nie doszło do podpisania porozumienia w tej sprawie, 

wobec czego środki nie zostały przekazane.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr LXVI/674/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Górno w 

2024 roku została przyjęta. 

 

h) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działce nr 

ewid. 576/8, 308/2, 485/3, 479/5, 479/4 w miejscowości Masłów Drugi, gm. Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński omówił 

projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie oceniła omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr LXVI/675/2023 w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci 

wodociągowej w działce nr ewid. 576/8, 308/2, 485/3, 479/5, 479/4 w miejscowości Masłów 

Drugi, gm. Masłów została podjęta. 

 

i) w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych  

w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych 

Monika Dolezińska-Włodarczyk – Zastępca Wójta Gminy Masłów przedstawiła projekt 

uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami Rolnictwa pozytywnie oceniła 

omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 



Strona 10 z 11 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr LXVI/676/2023 w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych została przyjęta. 

 

j) w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP  

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk omówiła projekt uchwały. 

Radny Tomasz Ksel, odnosząc się do tego, co działo się na komisjach, gdzie radni będący 

strażakami nie głosowali na posiedzeniu. Szkoda, że nikt Rady nie przestrzegł wcześniej. 

Radny poprosił o wzmożoną aktywność w kwestii prawnej.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło wyjaśnił z czego wynika 

wątpliwość dotycząca głosowania radnych będących strażakami. Nie jest to jasny przepis, lecz 

jeden wyrok, który kwestionuje głosowanie radnych będących strażakami. Stąd nasza 

ostrożność, która w przyszłości pozwoli uniknąć jakiś niedomówień.   

Zastępca Wójta gminy dodała, że Przewodniczący Rady jasno odpowiedział radnemu. Jest to 

interpretacja przepisu, który nie precyzuje wprost komu będzie wypłacony ekwiwalent. Dla 

ostrożności lepiej jest usankcjonować tę kwestię teraz, by organ nadzoru nie miał wątpliwości 

w jakich okolicznościach uchwała została podjęta. 

Radny Ksel wyjaśnił, że nie dyskutuje z tematem, lecz cieszy się, że dla bezpieczeństwa 

radnych taka informacja się pojawiła. Radny dodał, że nie do końca zgadza się z wypowiedzią 

zastępcy wójta.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Bernarda Komorowska, 

Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz 

BRAK GŁOSU (3) 

Marek Łukasz Dudzik, Wojciech Haba, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Uchwała nr LXVI/677/2023 w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników OSP została podjęta. 



Strona 11 z 11 

 

 

7. Informacje i ogłoszenia 

Radna Małgorzata Kozubek poinformowała, że w sali obrad znajduje się puszka przeznaczona 

na pomoc dla Nikoli i poprosiła o wsparcie. Radna złożyła życzenia mieszkańcom w związku 

z nadchodzącymi świętami.  

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki poinformował szczegółowo o zmianie rachunku 

bankowego urzędu gminy oraz indywidualnych rachunków dla mieszkańców. Bank który od 1 

stycznia będzie obsługiwał gminę to Bank Spółdzielczy w Łopusznie.  

Radny Andrzej Pedrycz podziękował za współpracę w 2023 roku i inwestycje zrealizowane  

w Woli Kopcowej.  

Radny Zenon Adam Pedrycz zaprosił mieszkańców Masowa na manifestację zorganizowaną  

w dniu dzisiejszym o godzinie 20:00 przy Kieleckim Centrum Kultury w obronie wolnych  

polskich mediów.  

Radny Stanisław Doleziński, w imieniu swoim, radnego Ryszarda Filipowicza, sołtys Anieli 

Cedro i mieszkańców Dąbrowy podziękował za realizację sieci kanalizacyjnej do świetlicy  

w Dąbrowie.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło złożył mieszkańcom Gminy 

Masłów życzenia świąteczno – noworoczne. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato złożył radnym, sołtysom i mieszkańcom życzenia 

świąteczne i noworoczne. 

 

8. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w LXVI sesji Rady Gminy Masłów i zamknął 

obrady.  

 

 

Przewodniczący Rada Gminy Masłów   

Piotr Zegadło      

 

 
Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


